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Renova - Anvisning för skydd av personuppgifter enligt Dataskyddsforordningen

Anvisning för skydd av personuppgifter enligt
Data s kyd d sfö ro rd n i n ge n
Denna anvisning för skydd av personuppgifter ersätter tidigare anvisning for
PUL. Anvisningen beskriver hur Renova uppfyller dataskyddsforordningens krav
för skydd av personuppgifter.

Dataskyddsförordningen, DSF, ersätter den svenska personuppgiftslagen, PUL,

och gäller som lag i alla EU-länder. Alla foretag, organisationer och myndigheter
måste folja de nya reglerna. Det främsta syftet med dataskyddsförordningen är
att förbättra skyddet för dig när dina personuppgifter behandlas.

Vad är en personuppgift?

En personuppgift är information som direkt eller indirekt kan kopplas till en levande
person. Det är till exempel namn och personnummer, men också andra uppgifter som är
specifika för en persons fysiska, genetiska, psykiska, ekonomiska, kulturella eller sociala
identitet. Uppgifter som din IP-adress eller din inspelade röst kan också vara
personuppgifter om de kan kopplas till dig.

Vissa personuppgifter betraktas som särskilt känsliga och omfattas av särskilda regler.

Vad är en behandling?

Med behandling av personuppgifter menas allt som görs med informationen, oavsett om
det sker automatiskt eller inte. Exempel på vanliga behandlingar av uppgifter är
insamling, registrering, bearbetning, lagring, överföring och radering. Det är enbart
behandling som görs automatiserat eller som ingår i ett reg¡ster som omfattas av
reglerna om dataskydd.

Om vem samiar Renova in information?

Vi samlar in information om dig som har ingått eller vill ingå ett avtal med oss. Det kan
till exempel vara i egenskap av kund eller anställd.

Vilken information samlar Renova in och varifrån kommer den och hur utförs
det?

Information som du lämnar till Renova

Vi samlar in information om dig som du själv direkt eller indirekt lämnar till oss. Det kan
exempelvis vara isamband med en intresseanmälan eller en ansökan, när du ingår ett
avtal med oss eller i övrigt när vi administrerar ett avtal.

Vi kan även spara information som framkommer eller uppstår när du har kontakt med
oss. Vi kan också spara kommunikation som vi får via e-post. Dessutom kan vi spara
information från när du använder våra tjänster. Det kan till exempel vara information om
hur du använder våra tjänster, dina köp och betalningar, din IP-adress eller din
geografiska placering.

Information som Renova samlar in om dig

Utöver den information som du själv lämnar till oss kan vi samla in information om dig
från annat håll. Det gäller till exempel folkbokföringsadress för att kunna leverera
tjänster.
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Renova - Anvisning för skydd av personuppgifter enligt Dataskyddsförordningen

Varför och på vilken grund behandlar Renova mina personuppg¡fter?

Vi behandlar bara dina personuppgifter för vissa specifika ändamål och när vi har en
råittslig grund att göra det.

För att förbereda och administrera avtal

Det vanligaste ändamålet som vi behandlar dina personuppgifter för är för att
dokumentera, administrera och fullgöra avtal som vi har med dig. Vi behöver samla in
personuppgifter för det hår ändamålet för att vi ska kunna ingå avtal med dig.

För att uoofvlla vâra rättslíaa skvldioheter

Vi behöver också behandla dina personuppgifter för att vi ska kunna uppfylla våra
skyldigheter enligt lag, annan författning eller myndighetsbeslut. Det kan till exempel
vara:

. För att uppfylla kraven enligt bokföringslagstiftning.
¡ För att kunna rapportera tif I Skatteverket, Polismyndigheten,

Kronofogdemyndigheten, Fi na nsi nspektionen och and ra svenska mynd igheter.

När Renova har ett berättigat intresse

Vi behandlar dina personuppgifter när det är nödvändigt för ett ändamål där vi efter en
intresseavvägning har bedömt att vi har ett berättigat intresse.

När vi har ett berättigat intresse kan vi behandla dina personuppgifter för att utföra
marknads- och kundanalyser för affärsutveckling och för att förbättra vårt produktutbud
till våra kunder. Informationen kan även användas för att utveckla våra system och för
att göra kundanalyser i syfte att förbättra våra tjänster.

Vi kan också behandla dina uppgifter i syfte att tillhandahålla personliga erbjudanden till
dig. Sådan marknadsföring kan bland annat vara baserad på trur du använder våra
tjänster och ditt beteende i våra digitala kanaler.

Vi kan även använda dina personuppgifter till att rikta direktreklam och erbjudanden till
dig. Vill du inte få direktreklam kan du meddela oss detta.

När du har qett ditt samtvcke

I vissa fall behöver vi ditt samtycke för att behandla dina personuppgifter. Vi kommer då
att be dig samtycka till att vi behandlar uppgifterna för det specifika ändamålet.

Du kan när som helst ta tillbaka ett samtycke som du har lämnat. Den behandling som
vi redan har gjort påverkas inte, men vi kommer inte att fortsätta behandla uppgifterna
om vi inte har en annan grund för behandlingen.

Hur länge sparar Renova mina personuppgifter?

Vi sparar dina personuppgifter under avtafstiden. Därefter sparar vi uppgifterna i normalt
högst 10 år, med hänsyn till regler om preskription. I vissa fall sparar vi uppgifterna en
längre tid på grund av lagstiftning, till exempel Arkivlagen. När vi sparar personuppgifter
för andra syften än på grund av avtalsförhållandet kan andra tider gälla, till exempel för
att vi ska uppfylla lagstiftning om bokföring Q âr).

Om du inte ingår avtal med oss, men till exempel i en ansökan har lämnat
personuppgifter till oss, sparar vi normalt de uppgifterna i högst 13 månader om inte
Arkivlagen ställer andra krav.

Hur skyddar Renova mina personuppgifter?
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Renova - Anvisning för skydd av personuppgifter enligt Dataskyddsforordningen

Vi gör vårt bästa för att skydda dina personuppgifter från oavsiktlig eller olaglig
förstöring, förlust eller ändring, obehörigt röjande eller obehörig åtkomst. Det gör vi med
både tekniska och organisatoriska åtgärder.

Vi strävar alltid efter att inte behandla fler uppgifter än nödvändigt och vi
pseudonymiserar och anonymiserar dina uppglfter när det är möjligt. Om en

samarbetspartner behandlar personuppgifter åt oss, ett så t<allat personuppgiftsbiträde,
måste den alltid förbinda sig att upprätthålla en lämplig säkerhetsnivå och att vidta
motsvarande skyddsåtgärder.

Vitka kan få tillgång till mina personuppgifter?

Inom Renova kan ett annat bolag inom Renova-koncernen komma att behandla dina
personuppgifter. Det kan till exempel vara för att ge dig erbjudanden om andra
produkter. När det händer så stödjer vi den behandlingen på berättigat intresse.

Vilka är mina rättigheter?

Enligt dataskyddslagstiftningen har du rätt till kontroll över dina egna uppgifter och få
information om hur vi behandlar uppgifter om dig. Du kan vända dig till oss på Renova
om du har frågor på hur vi behandlar dina personuppgifter, mejla oss på:

info@renova,se.

Begä ra ett req isterutdrag med person uppgifter

Du har rätt att få information om vilka personuppgifter om dig som vi behandlar. Det
kan du få genom att begära ett registerutdrag från oss. Du kan begära ett registerutdrag
på vår hemsida www.renova.se. Om du inte har tillgång till internet kan du besöka vårt
kontor eller kontakta oss på annat sätt.

Rätta felaktiga eller ofullständiga u ppgifter

Om det visar sig att vi behandlar personuppgifter om dig som är felaktiga har du rätt att
begära att uppgifterna rättas. Du kan oekså begära att en ofuiiständig uppgifi om dig
kompletteras.

Ta bort dina uppoifter

Du har rätt att få någon av eller alla dina personuppgifter raderade. Det kallas ibland för
rätten att bl¡ bortglömd, I vissa fall kan vi inte radera alla uppgifterna. Det beror iså fall
på att vi behöver spara uppgifterna på grund av avtalsförhållande eller lagstiftning.

Begränsa hur Renova behandlar dina uppgifter

I vissa situationer har du rätt att kräva att vår behandling av dina uppgifter begränsas
under en tid. Det kan till exempel vara om du anser att en uppgift om dig är felaktig och

vi behöver kontrollera detta. Det kan också vara om du har invänt mot behandling som
vi baserar på berättigat intresse. Då måste vi kontrollera om våra skäl väger tyngre än

di na.

Invända mot hur Renova behandlar dina uopgifter

Om vi behandlar en uppgift om dig med stöd av berättigat intresse kan du invända mot
denna behandling. För att vi ska få fortsätta behandla uppgiften måste vi kunna visa att
vi hartvingande berättigade skäl för behandlingen och att de skälen vägertyngre än

dina intressen och rättigheter.

Flvtta dina uppgifter till en annan aktör
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Renova - Anvisning för skydd av personuppgifter enligt Dataskyddsförordningen

Om vi behandlar dina personuppgifter med stöd av avtal eller samtycke har du rätt att få
ut de personuppgífter som du sjËilv har lämnat till oss. Om det är tekniskt möjligt har du
även rått att få uppgifterna flyttade till en annan aktör. Detta kallas för dataportabilitet.

Lämna klagomâl till tillsvnsmvndigheten

Renova har ett utsett Dataskyddsombud från Göteborgs Stad som man kan kontakta.
Renovas dataskyddsombud vid dataskyddsenheten i Göteborgs Stad har följande
mejladress : DSO@i ntraservice. goteborg.se.

Om du ¿ndå har klagomål på hur vi har behandlat dina personuppgifter kan du vända dig
till tillsynsmyndigheten. I Sverige är det Datainspektionen / Dataskyddsmyndigheten
som är tillsynsmyndighet.

Dataskyddsombud

Renova har från Göteborgs Stad fått ett dataskyddsombud utsett, som har till uppgift att
övervaka att vi följer reglerna om skydd av personuppgifter. Dataskyddsombudet ska
fullgöra sitt uppdrag på ett oberoende sätt i förhållande till Renova. Vill du komma i

kontakt med vårt dataskyddsombud gör du det genom att mejla
DSO@ i ntraservice. ooteborg. se.
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Till styrelsen Dnr: 0363/18
Datum: 2018-09-06

lnvestering av Server- och Lagringslösning

Nuvarande server- och lagringslösning zir idag otillräcklig och har delvis nått
slutet på sin livscykel där i synnerhet lagringskapaciteten är fullt utnyttjad vilket
ibland medfür prestandaproblem. Vi har idag inte heller redundans for
afftirskritiska system på servram a i v år a serveffum mellan siterna

Att appliceraîya och bättre tekniska lösningar underlättar driften och det löpande
arbetet med vår infrastruktur. Den nya lösningen innebär mindre
utrymmeskrävande utrustning som kräver lägre energiåtgång.
Tillförlitlighet, prestanda och tillgång till lagringsdata ar viktigt ftir både
anvåindare och produktion. För att fortsätta vår positiva utveckling och für att nå
våra ekonomiska mål åir en investering i en ny server- och lagringslösning en
nödvtindighet. För attnä full redundans på infrastrukturen genomftirs även ett
nödveindigt ftirstärkningsarbete av fibernätet på

Budget
SAN, datalagring MB 2018
SAN, datalagring AOÄ. 201 S

SAN, datalagring AOL 2018
Sammanlagd investeringsbudget
Uppdelad investeringsbudget gjord ftr koncernen år 2018.

Avskrivningarna kommer att fördelas på båda bolagen och båda AO när aktivering görs.

Fördelning:
Moderbolag ansvar 13310 36%
DB AO,A. ansvar41330 20%
DB AOL ansvar71330 44%

Förslag till beslut

Styrelsen ftireslås besluta:

att Uppdra åt VD att genomföra ovanstående investering.

Göteborg 2018-09-06

Anders Åström
VD
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Till styrelsen

Reinvestering av överhettare I i P5

Inledning

Pannans överhettare bestar av två delar vars uppgift är atttatillvara den

energi som finns i rökgaserna och tillse att ångan håller en temperatur på
ftir att säkerställa att den är torr då den når turbinen.

Bakgrund

Överhettarna i panna b¡tes , efter atthavarit i drift sedan
pannoma startades . Vid det tillftillet gjordes också en

ombyggnad/delning av överhettare i syfte att åstadkomma
gynnsammare driftftjrhållanden. mindre slitage och längre livslängd ftir
hela överhettararrangemanget. Dessa åtgärder har nu visat sig öka
livslÊingden på överhettare från år till 

" 
är.

Dnr: 0361/18
Datum: 2018-09-10
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Nuläeet

Rutinmässiga kontroller och tj ockleksmätningar av samtli ga
tryckbåirande delar i pannorna sker årligen i samband med
revisionsarbetena.

Under revisionen 2017 konstaterades att slitaget på överhettare , i båda
pannorna, nått en sådan nivå att ett utbyte i närtid kunde ftirutses.

under revisionen 2018 kunde situationen verifieras och det bedömdes att
ett utbyte under sommaren 2019 âr nödvåindigt för att inte riskera
haverier och driftstörningar.

Åtsärder

De åtgärder som ftireslås är utbyte av överhettare .1. i både panna 4 och
panna 5. Att b¡a på bägge pannorna är att ftiredra då kostnader ftjr
kranetablering rir av betydelse.

Materialet i dagens överhettare är ett legerat tryckkåirlsståI,
med den erfarenhet som idag ftireligger avseende livslängd och slitage så
bedöms det rimligt attnya överhettare byggs i samma material.

Reinvesterin gskostnad

Efter att ha inhämtat prisuppgifter på material, tillverkning och
krankostnader samt kaikyierat montagekostnaden så uppskattas
totalkostnaden uppgå till ca MSEK per panna.

Projektet kommer att drivas i egen regi och de olika delarna avses att handlas upp
via befintli ga r anavtal.

Förslag till beslut

Styrelsen ftireslås besluta:

att uppdra åt VD att genomföra b¡e av överhettare I i panna 5.

Göteborg 2018-09-10

/,ffi
Anders Åström
VD
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PROTOKOLL
Styrelsens arbetsutskott, Renova AB

Datum: 2018-05-14

I enlighet med kallelsen

Plats: Hull, Gullbergs StrandgataZ} -22

Nåirvarande: Ledamöter:
Claes Roxbergh, ordfdrande
Bengt Andersson, I vice ordfrrande
Magnus Palmlöt 2vice ordfürande
Anna-Lena Mellquist, ledamot
Anders Enelund, ledamot

Ovriga:
Anders Äström, VD
Anna Johansson, ekonomichef
Kajsa Lager, punkten 5, del av punkten 13

Sekreterare:
Marie Persson

Beslutstirenden
I LikvidatÍon KTRAB (bilaga)

VD informerade om att bolaget nu kan awecklas genom frivillig likvidation.

BESLUT

Till styrelsen for beslut på styrelsemötet den 2l mai 2018.

2 Arbetsgivarsamverkan uppsägning av avtal (bilaga)

VD redogjorde ftir ärendet i enlighet med utsåi;nd handling. Ärendet kommer att

tas upp på MBL-möte den 28 maj 2018.

BESLUT

Till styrelsen fÌir beslut på styrelsemötet den 21 maj 2018.

3 Övrigt

Inga öwiga frågor ftirelåg.

Tid:

1(3)



iffi,rono
Inþrmationstirenden
4 Resultat april20lB, Ínkt styrkort (bifogas inftr styrersemötet)

Anna 
{ohansson gick igenom resultatet per den 30 april 20lB och kommenterade

större budgetavvikelser.

Ledamöterna antecknade informationen.

5 Infïir prissamråd KCR

vD och Kajsa Lager informerade om att KCR har strategidagar den l4 - l5 maj.

Ledamöterna diskuterade prismarginal på solidariska tilldelningar, infür
prissamrådet i september

6 Leverantörsuppfîiljn ing

VD informerade om att styrelsen skall ta del av leverantörsuppfÌiljningen. Tommy
Karlsson kommer att ftiredra detta på kommande styrelsemoió.

7 Värmeavtalet

VD redogjorde ftir intentionerna och frirhandlingama avseende värmeavtalet.

I Ändrad detatjplan Ftãskebo

Christer Lundgren kommer att informera om ftirslag tilt ändrad detaljplan för att
kunna bedriva framtida deponiverksamhet.

9 Stadsrevisionens granskningsptan (bilaga)

vD informerade om vilka områden revisorema kommer att granska under året.

l0 Intern styrning och kontroll (bilaga)

Ledamöterna antecknade informationen i den utsända handlingen.

11 Aktuella remisser (bilaga)
Me r fas t i gh e ts ndr a in s aml ing av rt)rp a c rc,i n gs aufar t o c h r e turpapp e r

Förslag till remissvar hade varit utsänt till ledamöterna och VD beskrev konfattat
remissfürslaget.

l2 Strategidag2l maj (bilaga)

Ledamöterna antecknade att handlingen varit utsänd och VD visade ftirslag till
agenda.
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ß Öwigú
Utfall Yafab- domen.
Selreteraren meddelade att domen inte blivit överklagad och dänned vunnit laga

kraft.

Ale kommun.
Kajsa Lager meddelade att Ale kommun har valt att tilldela insamling.

Ordft iranden avslutade mötet.

Dag som ovan

M
Marie Persson
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Datum:

Plats:

Närvarande:

Ledamöter:
Claes Roxbergh, ordfürande
Bengt Andersson, 1 vice ordftirande
Magnus Palmlöt 2vice ordfÌirande
Anna-Lena Mellquist
Jan Trönsdal
Pemilla Stafsén
Bernt Lundborg
Marita Johnssor¡ ej punkt 15

Personalrepresentanter:
Kim Jörgensen, ordinarie
Jim Lovevik, ordinarie
Morgan Forsmark, suppleant
Camilla Svensson, adjungerad

Frånvarande:
Pia Andell, suppleant
Claes Jansson, suppleant
Anders Enelund, ledamot
Lia Detterfelt, personalrepresentarlt
suppleant

Dnr:0102/18

Ankom

2018 _06_ t g

PRoroKoLL (4) o /o¿//3
Fört vid sammanträde med styrelsen fÌir Renova AB

2018-0s-21

I enlighet med kallelsen

Öckerö kommunhus

Suppleanter:
Lars Kopp
Olle Ström
Christer Holmer
Ing-Marie Samuelsson, ej punkt 16

Annika Hansson
Hans Nilsson

Tid:

Renova tjänstemåin:
Anders Åshöm, VD
Anna Johansson, ekonomichef

Sekreterare:
Marie Persson

Övriga:
Christer Lundgren
Kajsa Lager
Tommy Karlsson

Inledande drenden
1 Sammantråidets öppnande

Ordftirande öppnade mötet och hälsade alla våilkoinna.

2 Godkännande av dagordningen

Godkåindes det med kallelsen översända ftirslaget till dagordning med den
justeringen att punkten 7 blev ett informationsärende istället ftr ett beslutsärende.

1(5)

1P d.



:$åk:
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Dnr:0102/18

Dnr0262lt8

Dnr 0263/18

3 Val av justerare

utsågs Magnus palmröf att jämte ordfÌirande justera protokoilet.

4 Suppleanternas tjänstgöring

Utsågs suppleanter att, i ordinarie ledamöters frånvaro, tj:instgora enligt ftiljande:

Frånvarande ledamot Tiänstgöraridep,uppleant
Anders Enelund Christer Holmer

5 Fråga om jäv

Ordfrirande frågade om det fanns någon som ville anmälajäv.

Marita Johnsson anmrirde jäv avseende punkten l5 och rämnade
sammanträdesrummet innan punkten bödade ftiredras.

Ing'Marie samuelsson anmärde jäv avseendepunkten 16 och låimnade
sammanträdesrummet innan punkten började iöredras.

Beslutsrirenden
6 Likvidatíon KTRAB

VDredogiorde ftir ï"*Í* i enligher med ursända handlingar. ilikvidationsfiirfarandet kommer ãohgeì au ansöka om att skydda namnet.

Styrelsen beslutade

att uppdra åt vD att inleda en aweckling genom frivillig likvidation av KungälvsTransporttjänst AB.

att utse Anna Johansson tiil stämmoombud vid Kungälvs Transporttjåinst extraårsståimma 2018.

I Övrigt

Inga övriga ärenden fdrelåg.

Inþrmatíonscirenden
7 Arbetsgivarsamverkan uppsåigning av avtal

vD informerade om att ärendet kommer att tas upp på MBL-möte den 2g maj2018 och att hantering samt beslut i ärendet faller in under den verkställandedirektörens löpande ftirvaltning. vD beskrev därefter uutg*nà"n til ärendet.
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tWoro Dnr:0102118

En personalrepresentant hänvisade till det ursprungliga avtalet och återgav

historiken kring när avtalets ingicks och gav slutligen exempel på när bolaget

anvtint tj?inster som ingått i avtalet.

En ledamot ställde en fråga kring utbiidningsinsatser som anordnas av Göteborgs

Stad.

Ledamöterna diskuterade ärendet.

En ledamot lämnade önskemål om att VD skall återrapportera till styrelsen efter
MBL-fiirhandlingen.

9 Protokoll från AU-möte 2018-{14-16Dnr 0102/18

Det anmäldes och antecknades att protokoll från arbetsutskottets möte den

16 april20l8 förelåg justerat.

Dnr 0102/18 10 Protokoll från styrelsemöte 20lE-04-23

Det anmäldes och antecknades att protokoll från styrelsens möte den 23 apnl20I8
fÌirelåg justerat-

11VD-brev

VD kommenterade,
1 a ,- - Ê-. - t,.,,t-,-],- -^,-^-t^--:1---i^-- slatuserr rut' lçKf ytglulgçIr ¿tv svllrçslçtvll(¡1llç12

- inl'ormation som framkommit på strategidagar med KCR (kommunernas

cheßnätverk för Renova),
- utþrningen av lokaler till Lokalfiirvaltningen.

Dnr 0105/18

Ledamöterna antecknade informationen.

12 Resultat april2018, inkl. styrkort

Anna Johansson gick igenom resultatet i enlighet med utsända handlingar och
kommenterade större awikelser i jåimfrirelse med budget.

Anna Johansson kommenterade perspektiven i styrkortet.

Ledamöterna antecknade informationen.

Ledamöterna lämnade önskemål om att de, på regelbunden basis, skall fa
återrapport avseende sjukftånvaron.

3(5)
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Dnr;0102/18

13 InfTir prissamråd KCR

l<ajsa Lager informerade om att planeringen är igång inftir prissamrådet samt de
ftiråindrade formerna fiir prissamråd.

14 Leverantörsuppfrõljning

Tommy Karlsson redogiorde fiir leverantörsuppftiljning och han informerade om
att han kommer att komma tillbaka om ett rraivar rned irformation kring
uppfdljning av kvaliteten på de befintliga avtalen.

En ledamot ställde en fråga om lagen om offentlig upphandling.

Styrelsen antecknade informationen.

15 Värmeavtalet

Det antecknades till protokollet att Marita Johnsson låimnade rummet innan
punkten började fiiredras.

vD informerade om vad som är kvar att komma överens om och kommenterade
faktauppgifter.

16 Ändrad detaljplan Fläskebo

Det antecknades till protokollet att Ing-Marie Samuelsson låimnade rummet innan
punkten började ftiredras.

Det antecknades till protokollet att Christer Lundgren tidigare under strategidagen
hade infbrmerat om fürslag till ändrad detaljplan fur att t ,i*u bedriva framtida
deponiverksamhet.

Styrelsen antecknade informationen.

I 7 Stadsrevisionens granskningsplan 20l g

Det antecknades till protokolret att lekmannarevisorerna och det sakkunniga
bitråidettidigare under strategidagen hade informerat om de kommande
granskningsområdena.

l8 Intern styrning och kontroll

VD kommenterade status kring granskningarna.

Ledamötema antecknade att handlingen varit utsänd.

Dnr 0258i18

Dnr 0103/18
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19 Aktuella remisser
- Mer fastighetsnåira insamling av fiirpackningsavfall och

returpapper'

Det antecknades till protokollet att Kajsa Lager tidigæe under strategidagen

informerat om ftirslaget samt att remissvaret varit utsänt.

20 Strategidag 2l maj
- Inriktningsdokument 2018-2020

Det antecknades till protokoliet att ledamöterna tidigare under dagen hade arbetat
med styrelsens inriktningsdokument. Bengt Andersson, styrelsens fÌirste vice
ordfürande, skall sarrmanställa förslagen som senare beslutas på ett styrelsemöte.

21Õvrigf
UfaA Vafab-domen
Det antecknades till protokollet att seketeraren tidigare under strategidagen hade

redogiort for att Vafab-domen inte överklagats och dËinned har vunnit laga kraft.

Avslutning
22 Sammantråidets avslutande

Ordfüranden tackade de nåirvarande och ftirklarade sammanträdet avslutat.

Vici protokoiiet:

-
Ç
-

vg
Dnr 0206i18

/rúhw ?errta'4
Persson

Claes
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Till styrelsen Dnr: 0103/18
Datum: 2018-09-06

Rapportering intern styrning och kontroll september 2018

Stadsrevisionens granskning
Stadsrevisionens granskning 2018 av Renovas verksamhet omfattar:

o Grundläggandegranskning
o Systemet für intern styrning, uppföljning och kontroll
o lT-verksamheten
. Uppfttljande granskning

Ernst & Young revision
Revisioner i mars, augusti och december

Tredjeparts ISo-revision
Awikelser från revisionen är besvarade och korrigerande åtgärder är uppföljda av
BMG Trada Certifiering 2018-08-20. Belägg för fortsatt arbete med
ledningssystemet är godtagna och därmed löper certifieringen vidare. Nästa
revision åir planerad till februari2019.

Göteborg 2018-09-06I

I,"/Afu
VD





Aktuella remisser mai : septembe r 2018

Samråd om samspelet
mellan kemikalie-, produkt-
och avfallslagstiftningen

Fossilfritt Göteborg - vad
krävs?

Mer fastighetsnära
insamling av
förpackn ingsavfal I och
returpapper - utveckling av
producentansvaren

Stadsledningskon t ZStg
oret

urspr. EU-
kommissionen

Relevant Pågår

Relevant Pågår

Renova svarar
genom Gbg stad.
Renova bidrar med
sina erfarenheter.

Miljöförvaltningen,
Göteborgs stad

Miljö- och
energidepartement
et

:3/10

18/5 Relevant

En utredning av
vilka lokala åtgärder
som krävs för att
Göteborg ska
kunna bli fossilfritt
inom ramen för 1,5-
gradersmålet från
FN:s konferens
COP21 ska
genomföras.

Besvarad PM fóreslår
ändringar för att
utveckla
producentansvaren

ru ffiFttliren EïEsfitiEtã
STETTIE rft¡räätã?rãl





I Íl



Tisdag den 1g november
o9.oo

o9.50

1().oo

1().1()

1().2(}

Kaffe ochregisrering

Välkommen till höst¡nötet
CecíIía Nebel, moderator & Weine Wiqvíst, Avfall Sverige

sveriges åtenrinningscenþaler i siftor Briffo Moutakis, Avfall sverige

-Återvinningscentralen nu och i!â. Gunnar Weiring,VafabMitjö

Vi bjuder på återvinningscenÞalsbuffé: smaþrrov på olika
lösningar ftir återvinningscentraler i Sverige

u Att bygga en återvinningscentral Rebecka Jakobsson, Ramboll Sverige

u På väg mot storskalig lösning för återbruk av material frå¡r återvinningscentraler
Sauíta Upadhyayc, VA SyD & Ebba Sellberg, Sysav

> Den prisvärda återvinningscentralen Föreläsare meddelas senare

> Fixoteket - den kvartersnära återvinningscentralen Àtrrn a Wolf,Iftetslopp och vatten Göteborgs Stad

" Mobil återvinningscentral i gÌesbygd och i tätbebyggda städer
Jonas Selander Lyckeborg, Sweco Environment

> Förarbete inför att bygga återvinningscentral i en turistkommun
JoseJine Lissbol & Cecilia ös¿er, Vamas

Lunch

Aktnellt inom el-avfall på återvinningsccntraler ]VIa rtín seeger,El-Kretsen

Internationell utblick - återbruk i Antwerpen Jürgen Blondeel,Iftingwinkel Antwerpen
Föredraget hålls på engelska

Kaffe

Hur {tirhåIler vi oss till våra prylar? Anna Bohlin, Göteborgs universitet

samtal på scen. Diskussioner med kunniga gäster om kvalitetskrav och kunder på
återvinningscentralerna.

Aktuella omvärldsfrågor i avfallsbranschen weine wíquisr, Avfall sverige

Moderatorn avmndar konferensens färsta dag

Slut för dagen

Mingel och middag

12.3O

13.30

14.oo

14.30

15.OO

t5.2O

16.ro

r6.3o

|6.45

19.OO



Onsdag den L4november
o9.oo

o9.1()

1().1()

1O.3O

11.OO

11.3O

tI.45

12.OO

13.OO

13.15

14.3()

14.35

15.oo

L5.1()

Presentation av dagens program Cecilia Nebel, moderator

Juridiska ftirutsättningar für kommunal återbruksverksamhet
Christer Hj ert, Kommunakuten

ReTuna.Återbruksgalleria - tillbakablick och planer für framtiden
Anna Bergström, ReTuna Återbruksgalleri a

Kaffe

Samtal på scen. Diskussioner med kunniga gäster om hinder och möjligheter för återbruk

Smart resrrrshantering med digitalisering inom offentlig sekt or Fredrik östlín, offzoff

Hur mycket av avfallet på återvinningscentralen kan och bör vi återbruka?
Johan Hultén, IVL Svenska Miljöinstitutet

Lunch

Våra resurser - den mänskliga sidan
Rekrytering av nysvenskar für mångfald på återvinningscentralen
Christían Olhans, Borlänge Energi

Klättra i avfallstrappan med fraktioner på återvinningscentralen!

o öka materialåtervinningen avträavfall - gör spånplattor! Eric Rönnols, NSR

> Byggboden fär återbruk av byggmaterial på återvinningscentralen
Håkan Karlsson, June Avfall & Miljö

o Återanvändning av fárg från återvinningscentraler Ma gnus Broman, Stockholm Vatten och Avfall

> Pilotprojekt återbruk av växter på återvinningscentralen Andreas Suendsen, Mölndals Stad

Paus

Samtal på scen. Diskussioner med kunniga gäster om framtiden för återvinningscentraler och återbruk.

Avslutande kommentarer CecíIia Nebel, moderator & Weine Wiqvist, Avfall Sverige

Slut och kaffe
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